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Protokoll efter styrelsemöte 2022-09-05 

Mandag 5:e september 2022 

kl.18.00 hos Judith 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades behörigen av Stefan Olhede. Närvarande: Stefan Olhede, Maria 

Biliouri, Judith (Thaby) Grahm, Olga Svanlund och Sten Engman. 

2. Föregående protokoll 
Protokollet godkändes. 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes. 

4. Ekonomi 
4.1 Stefan kontaktar E.W (Nytorget) om kvittot som saknas. 

4.2 Maria skriver till Kone om Nytorgets fakturaadress. 

5. Rapporter 
5.1 Styrelse godkänner Stefans svar till Miljöförvaltningen. 

5.2 Arsredovisning år skickad till revisorn CM. 

5.3 Revisionsberättelse skickas från Nytorget tillsammans med den färdiga 

årsredovisningen. 
5.4 Judith kompletterar informationen imorgon och skrivs in av Maria i protokollet. 

5.5 Stefan, Olga och Sten går efter mötet och lära sig läsa av mätarna. 

5.6 Judith áterkommer med offerten från Sveriges Fastighetsförvaltning AB och 

Nytorget. 
5.7 Stefan och Maria tar kontakt med två olika företag om solceller. (Maria med 

Ecotechsolenergi och Stefan med Svea Solar) 
5.8 Maria åtgärdade tillsmans med Kone och det gick bra. 

6. Förberedelse till stämman 
6.1 Det beslutades att extra ársstämman skulle hállas på gården. 
6.2 I princip klara. Maria fastställer slutlig version. 

6.3 Inga motioner på extra årsstämman. 

7. Övriga frágor 
7.1 Maria kontaktar Uif för Officelösenordsåterställining och Judith för betalningen. 

7.2 Styrelsen finner att soptunnorna förutom askkopp tas bort frán gården. 
7.3 Olga har laddat upp på hemsidan. 
7.4 Judith rapporterade kortfattad om Styrelsemässan. 
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Stefan avbröt mötet och valde att avgå som ordförande. 

8. Nästa möte sker efter extra årsstämman. 

Protokolförare 

Maria Biliouri 

Justeringsmän 

Sten Engman Judith Grahm 
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